



Paul Handley

Neuseeland/Australien/New Zealand/Australia

Geboren 1969 in Christchurch, Neuseeland. 1990–1995 studierte an der University of New South Wales, College of Fine Arts, Sydney, Australien, Bachelor of Fine Arts & Master of Arts Abschluss. Seine visuelle Kunstpraxis umfasst fotografische Medien, objektbasierte Installationen, und experimentelle Videoarbeiten. Seit 1996 nationale und internationale Ausstellungen, u.a.: Moët & Chandon Touring Exhibition, Australian Perspecta, Gruppen- und Einzelprojekte in ganz Australien sowie internationale Videokunsthauptfestivals wie z.B. carnevale di venezia 2012. Er hat außerdem projektbezogene Stipendien vom Australia Council for the Arts und NAVA erhalten. Handley lebt und arbeitet momentan in Melbourne, Australien. In "Rue 01" & "Rue 02" sind die fotografischen Bilder verwischt und erwecken so den Eindruck von einem Übergang zwischen Raum und Zeit. Sie deuten auf ihren Ursprung hin, eine Reise. Der vergrößerte Maßstab der Arbeiten suggeriert Weite und die Landschaft einer fremden Gegend. www.paulhandley.com

Born 1969 in Christchurch, New Zealand. 1990–1995 study at the University of New South Wales, College of Fine Arts, Sydney, Australia obtaining both Bachelor of Fine Arts & Master of Arts degrees. His Visual Arts practice embraces photo media, object based installations and experimental Video works. He has exhibited nationally and internationally since 1996 including the Moët & Chandon Touring Exhibition, Australian Perspecta, group and solo projects throughout Australia as well as international Video Art Festivals including carnevale di venezia 2012. He's also received project grants from the Australia Council for the Arts and NAVA and currently lives and works in Melbourne Australia. In "Rue 01" & "Rue 02" photographic images are blurred thus softened, evoking both the transition of time and motion. They are suggestive of their origin, a journey. The heightened scale of the works suggests the scope and landscapes of a foreign land. www.paulhandley.com



Rue 01, 2012, Pigmentdruck auf Phototex selbstklebendes Zellstoffgewebe, 135x360 cm

Rue 01, 2012, pigment print on Photo Tex adhesive fabric, 135x360 cm